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Občina Hoče-Slivnica         
Pohorska cesta 15 
2311 HOČE  
 
Številka: 03201-7/2020 
Datum:   17. 6. 2020             
 
                                             
 
 

Z A P I S N I K  
12. redne seje Občinskega sveta Občine Hoče-Slivnica,  

ki je  bila v sredo, 17. 6. 2020  ob 17.00 uri, v dvorani KD Hoče. 
 
 

TOČKA 1 
OTVORITEV SEJE IN UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI 

 
Seja se prične ob 17.00 uri. Prisotnih je 18 občinskih svetnic in svetnikov, zaradi česar je sklepčnost 

zagotovljena.  

 
Prisotni: 

Zdenka Gajser, Benjamin Habinc, Andreja Kavaš, Rok Klajnšek, Jožef Merkuš, Jožica Klajderič, Jelena 

Paulinič Frangež, Simona Ornik, Marija Motaln, Anica Pučko, dr. Martina Rauter, Marko Smogavec, 

Zvonimir Trstenjak, Konrad Vrhovšek, Boris Pust, Darko Vrhovšek, dr. Aleš Kobal, Aleš Meglič, Andreas 

Leitinger. 

Ostali prisotni: 

mag. Peter Cokan - direktor OU, Janja Zorman, Metka Meglič, Stanko Rafolt, Vanja Jus, Irma Bračko – 

strokovne službe,  

Poročevalci: 

Drago Žura – predsednik NO, Danilo Burnač – direktor Mariborskega vodovoda d. d., Nina Mikl - vodja 
inšpektorjev pri Medobčinskem inšpektoratu in redarstvu, Irena Španinger - direktorica JMSS, Simona 
Ornik – vodja knjižnice Hoče, Franc Gosak - ravnatelj OŠ Franca Lešnika – Vuka, Alojz Velički - 
ravnatelj OŠ Dušana Flisa Hoče, Mateja Malek - predstavnica podjetja Riso d.o.o., Marko Rojs - 
predstavnik Energetske agencija za Podravje, Marko Turčin - predstavnik Zdravstvenega doma dr. 
Adolfa Drolca Maribor, prof. dr. Boštjan Brezovnik – predstavnik Inštituta za lokalno samoupravo, 
mag. Alen Perc – direktor Javnega podjetja Energetika Maribor, d.o.o.  
 
Zapisnik piše: Neva Dolgoš 
 
 

TOČKA 2 
PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 11. REDNE SEJE 
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Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 

Razpravljal ni nihče, dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 
SKLEP ŠT. 12/1  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi zapisnik 11. redne seje Občinskega sveta 
Občine Hoče – Slivnica. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18  

ZA: 18  PROTI:  0  
 
SKLEP ŠT. 12/1 JE SPREJET. 
 

 

TOČKA 3 
SEZNANITEV Z ZAPISNIKOM 14. in 15.  KORESPONDENČNE SEJE 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 

Razpravljal ni nihče, dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 
SKLEP ŠT.12/2  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica se seznani z zapisnikom 14. korespondenčne 
seje. 
 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  18 
 

 

ZA:  18  PROTI:  0  
 
SKLEP ŠT. 12/2 JE SPREJET. 
 
 

 

Razpravljal ni nihče, dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 
SKLEP ŠT.12/3  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica se seznani z zapisnikom 15. korespondenčne 
seje. 
 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  18  

ZA:  18  PROTI:  0  
    

SKLEP ŠT. 12/3 JE SPREJET. 
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TOČKA 5 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV DNEVNEGA REDA 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje in dopolnitve 5. in 11. 6. 2020. 
 

Dr. Marko Soršak, župan da na glasovanje novi predlog dnevnega reda: 
SKLEP ŠT. 12/4 

Občinski svet Občine Hoče – Slivnica potrdi naslednji dnevni red: 

 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti.  

2. Pregled in potrditev zapisnika 11. redne seje.  

3. Seznanitev z zapisnikom 14. in 15. korespondenčne seje. 

4. Obravnava in potrditev dnevnega reda.  

5. Obravnava in potrditev sklepov o podelitvi mandatov. 

6. Seznanitev Občinskega sveta Občine Hoče-Slivnica s Končnim poročilom 

Nadzornega odbora o pregledu Zaključnega računa proračuna Občine Hoče-

Slivnica za leto 2018. 

7. Obravnava in potrditev Elaborata o oblikovanju cen storitev oskrbe s pitno 

vodo v občini Hoče - Slivnica za leto 2020 in cenika za obračun storitve 

javne službe oskrbe s pitno vodo na območju občine Hoče – Slivnica. 

8. Seznanitev z Letnim poročilom Medobčinskega inšpektorata in redarstva 

Maribor za leto 2019. 

9. Seznanitev z Letnim poročilom 2019 Javnega medobčinskega 

stanovanjskega sklada Maribor. 

10. Obravnava in potrditev Poslovno finančnega načrta 2020 z Letnim načrtom 

ravnanja s stvarnim premoženjem  Javnega medobčinskega 

stanovanjskega sklada Maribor. 

11. Obravnava in potrditev rebalansa Poslovno finančnega načrta 2020 z 

dopolnitvijo Letnega načrta ravnanja s stvarnim premoženjem JMSS 

Maribor. 

12. Obravnava in potrditev Dokumenta identifikacije investicijskega projekta 

(DIIP) gradnja Dvorakova ul. 5-7, Maribor 

13. Seznanitev z Letnim poročilom 2019 Mariborske knjižnice 

14. Obravnava in potrditev Programa dela Mariborske knjižnice za leto 2020  

15. Seznanitev z Letnim poročilom 2019 OŠ Franca Lešnika-Vuka Slivnica pri 

Mariboru. 

16. Obravnava in potrditev sistemizacije delovnih mest za nadstandardni 

program OŠ FLV Slivnica za šol. leto 2020/2021 

17. Seznanitev z Letnim poročilom 2019 OŠ Dušana Flisa Hoče. 

18. Obravnava in potrditev sistemizacije delovnih mest za nadstandardni 

program OŠ Dušana Flisa Hoče za šol. leto 2020/2021 

19. Obravnava in potrditev Dokumenta identifikacije investicijskega projekta 

(DIIP) za projekt Las Lastovica – Voda izpod Pohorja. 
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20. Seznanitev z letnim poročilom o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta 

Lokalnega energetskega koncepta in njihovih učinkih v Občini Hoče-Slivnica 

za leto 2019 

21. Seznanitev z Letnim poročilom 2019 ZD Dr. Adolfa Drolca Maribor.  

22. Obravnava in potrditev Finančnega načrta za leto 2020 Zdravstvenega 

doma Dr. Adolfa Drolca Maribor. 

23. Soglasje k imenovanju direktorja zavoda Zdravstveni dom dr. Adolfa Drolca 

Maribor. 

24. Seznanitev s poročilom zavoda PIP za leto 2019. 

25. Obravnava in potrditev Odloka o lokalnih gospodarskih javnih službah v 

občini Hoče – Slivnica -prva obravnava. 

26. Obravnava in potrditev Odlok o pokopališkem redu v občini Hoče-Slivnica 

prva obravnava. 

27. Obravnava in potrditev Odlok o načinu opravljanja obvezne občinske 

gospodarske javne službe 24-urne dežurne pogrebne službe v občini Hoče-

Slivnica- prva obravnava. 

28. Obravnava in potrditev Odloka o predmetu in pogojih za podelitev koncesije 

za opravljanje obvezne občinske gospodarske javne službe 24-urne dežurne 

pogrebne službe v občini Hoče-Slivnica – prva obravnava. 

29. Obravnava in potrditev Elaborata o oblikovanju cen izvajanja storitev 

obvezne občinske gospodarske javne službe odvajanja in čiščenja 

komunalnih in padavinskih odpadnih voda (odstranjevanje blata) za 

naslednje obračunsko obdobje (1.6.2020). 

30. Obravnava in potrditev III. rebalansa proračuna Občine Hoče-Slivnica za 

leto 2020 - po skrajšanem postopku. 

31. Obravnava in potrditev Odloka o podelitvi koncesije za izvajanje 

gospodarske javne službe obdelave določenih vrst komunalnih odpadkov z 

območja Občine Hoče-Slivnica v 1. obravnavi. 

32. Poročilo o projektih junij 2020. 

33. Vprašanja in pobude.  

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18  

ZA:   18 PROTI:  0  

 
SKLEP ŠT. 12/4 JE SPREJET. 

 
TOČKA  5 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV SKLEPOV O PODELITVAH MANDATOV 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli pred sejo Občinskega sveta. 
 
Uvodno obrazložitev je podal Jožef Merkuš, predsednik KVMI. 
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Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 
SKLEP ŠT. 12/5 

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica za opravljanje funkcije člana občinskega sveta 

potrdi mandat nadomestnemu članu občinskega sveta Andreasu Leitinger za 

preostanek mandatne dobe Občinskega sveta Občine Hoče-Slivnica. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju: 18  

ZA:  18  PROTI:  0  
 
SKLEP ŠT. 12/5  JE SPREJET. 
 
Dr. Marko Soršak, župan pozdravi Andreasa Leitinger, novega občinskega svetnika in mu zaželi 
uspešno delo. 
 
Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 
SKLEP ŠT. 12/6 

Občinski sveti Občine Hoče-Slivnica potrdi Simoni Ornik funkcijo nadomestne 
članice v Komisiji za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja za preostanek 
mandatne dobe. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju: 19  

ZA:   19 PROTI:  0  
 
SKLEP ŠT. 12/6  JE SPREJET. 
 
 
Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 
SKLEP ŠT. 12/7 

Občinski sveti Občine Hoče-Slivnica potrdi Marku Smogavcu funkcijo nadomestnega 
člana Odbora za okolje in prostor za preostanek mandatne dobe. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju: 19  

ZA:   19 PROTI:  0  
 
SKLEP ŠT. 12/7 JE SPREJET. 
 
 
Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 

SKLEP ŠT. 12/8 

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica imenuje Melito Lovrič  za članico Sveta zavoda 
Osnovne šole Dušan Flisa Hoče za preostanek mandatne dobe. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju: 19  
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ZA:   19 PROTI:  0  
 
SKLEP ŠT. 12/8 JE SPREJET. 
 
 
Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 

SKLEP ŠT. 12/9 

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica imenuje Darka Vrhovšek za člana Sveta zavoda 
Mladinski dom Maribor za novo mandatno obdobje. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju: 19  

ZA:    19  PROTI:  0  
 
SKLEP ŠT. 12/9  JE SPREJET. 
 
 

TOČKA 6 
SEZNANITEV OBČINSKEGA SVETA OBČINE HOČE-SLIVNICA S KONČNIM POROČILOM 

NADZORNEGA ODBORA O PREGLEDU ZAKLJUČNEGA RAČUNA PRORAČUNA OBČINE HOČE-
SLIVNICA ZA LETO 2018. 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podal Drago Žura – predsednik NO.  
 
Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 
SKLEP ŠT. 12/10 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica se je seznanil s Končnim poročilom 
Nadzornega odbora o pregledu Zaključnega računa proračuna Občine Hoče-
Slivnica za leto 2018. 

 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju:  19  

ZA:  19  PROTI:  0  
 
SKLEP ŠT. 12/10 JE SPREJET. 
 
17.25 – Drago  Žura zapusti sejo. 
 
17.30 – dr. Aleš Kobal zapusti sejo. 

 
 

TOČKA 7 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV ELABORATA O OBLIKOVANJU CEN STORITEV OSKRBE S PITNO 
VODO V OBČINI HOČE - SLIVNICA ZA LETO 2020 IN CENIKA ZA OBRAČUN STORITVE JAVNE 

SLUŽBE OSKRBE S PITNO VODO NA OBMOČJU OBČINE HOČE – SLIVNICA. 
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Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podal Danilo Burnač – direktor Mariborskega vodovoda d.d.  
 
Stališče je podal Boris Pust,  predsednik odbora za okolje in prostor. 
 
Stališče je podal Rok Klajnšek, predsednik odbora za finance. 
 
V razpravi so sodelovali Boris Pust, Zvonimir Trstenjak, dr. Marko Soršak in Danilo Burnač. 
 
Po razpravi je dal dr. Marko Soršak, župan na glasovanje naslednja sklepa: 
SKLEP ŠT. 12/11 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Elaborat o oblikovanju cen storitev 
oskrbe s pitno vodo v občini Hoče – Slivnica za leto 2020. 

 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18  

ZA:   13 PROTI:  3  
 
SKLEP ŠT. 12/11 JE SPREJET. 

 
 
SKLEP ŠT. 12/12 
Občinski svet potrdi cenik za obračun storitve javne službe oskrbe s pitno vodo 
na območju občine Hoče – Slivnica, kjer GJS oskrba s pitno vodo izvaja podjetje 
Mariborski vodovod d.d. 

 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18  

ZA:  15  PROTI:  3  
 
SKLEP ŠT. 12/12 JE SPREJET. 

 
- 17.35 – Danilo Burnač zapusti sejo. 

 
 

TOČKA 8 
SEZNANITEV Z LETNIM POROČILOM MEDOBČINSKEGA INŠPEKTORATA IN REDARSTVA 

MARIBOR ZA LETO 2019. 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Nina Mikl, vodja inšpektorjev pri Medobčinskem inšpektoratu in 
redarstvu ter Robert Merc, redar. 
 
Stališče je podal Boris Pust,  predsednik odbora za okolje in prostor. 
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Razpravljal ni nihče, dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 
SKLEP ŠT. 12/13 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica se je seznanil z Letnim poročilom 
Medobčinskega inšpektorata in redarstva Maribor za leto 2019. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18  

ZA:   18 PROTI:  0  
 
SKLEP ŠT. 12/13 JE SPREJET. 
 

- 17.50 – Nina Mikl in Robert Merc zapustita sejo. 
 

TOČKA 9 
SEZNANITEV Z LETNIM POROČILOM 2019 JAVNEGA MEDOBČINSKEGA STANOVANJSKEGA 

SKLADA MARIBOR. 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Irena Španinger, direktorica JMSS. 
 
Stališče je podala Andreja Kavaš, predsednica odbora za negospodarske dejavnosti. 

 

Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep:  

SKLEP ŠT. 12/14 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica se je seznanil z Letnim poročilom 2019 Javnega 
medobčinskega stanovanjskega sklada Maribor. 

Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju: 18 
 

 

ZA:  18  PROTI: 0   
 
SKLEP ŠT.  12/14 JE SPREJET. 

 
 

TOČKA 10 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV POSLOVNO FINANČNEGA NAČRTA 2020 Z LETNIM NAČRTOM RAVNANJA 

S STVARNIM PREMOŽENJEM  JAVNEGA MEDOBČINSKEGA STANOVANJSKEGA SKLADA MARIBOR. 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Irena Španinger, direktorica JMSS. 
 
Stališče je podala Andreja Kavaš, predsednica odbora za negospodarske dejavnosti. 

 

Stališče je podal Boris Pust,  predsednik odbora za okolje in prostor. 
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Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 
SKLEP ŠT. 12/15 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Poslovno finančni načrt 2020 z Letnim 
načrtom ravnanja s stvarnim premoženjem JMSS Maribor. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18  

ZA:    18  PROTI:  0  
 
SKLEP ŠT. 12/15 JE SPREJET. 
 

 

TOČKA 11 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV REBALANSA POSLOVNO FINANČNEGA NAČRTA 2020 Z DOPOLNITVIJO 

LETNEGA NAČRTA RAVNANJA S STVARNIM PREMOŽENJEM JMSS MARIBOR 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Irena Španinger, direktorica JMSS. 
 
Stališče je podala Andreja Kavaš, predsednica odbora za negospodarske dejavnosti. 

 
Stališče je podal Rok Klajnšek, predsednik odbora za finance. 
 
Razpravljal ni nihče, dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep:  

SKLEP ŠT. 12/16 
Občinski svet Občine Hoče - Slivnica sprejme Rebalans Poslovno finančnega načrta 

2020 z dopolnitvijo Letnega načrta ravnanja s stvarnim premoženjem JMSS 

Maribor. 

Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 
 

 

ZA:   18  PROTI:  0  
 
SKLEP ŠT.  12/16  JE SPREJET. 
 
 
 

TOČKA 12 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV DOKUMENTA IDENTIFIKACIJE INVESTICIJSKEGA PROJEKTA (DIIP) 

GRADNJA DVORAKOVA UL. 5-7, MARIBOR 
 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Irena Španinger, direktorica JMSS. 
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Stališče je podala Andreja Kavaš, predsednica odbora za negospodarske dejavnosti. 

 
Stališče je podal Rok Klajnšek, predsednik odbora za finance. 
 
Razpravljal ni nihče, dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep:  

SKLEP ŠT. 12/17 
Občinski svet Občine Hoče - Slivnica potrdi Dokument identifikacije investicijskega 

projekta (DIIP) gradnja Dvorakova ulica 5-7, Maribor. 

Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 
 

 

ZA:   18  PROTI:  0  
 
SKLEP ŠT.  12/17  JE SPREJET. 
 
- 17. 55 – Irena Španinger zapusti sejo. 
 
 

TOČKA 13 
SEZNANITEV Z LETNIM POROČILOM 2019 MARIBORSKE KNJIŽNICE 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Simona Ornik, vodja Knjižnice Hoče.  
 
Stališče je podala Andreja Kavaš, predsednica odbora za negospodarske dejavnosti. 

 

Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep:  

SKLEP ŠT. 12/18 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica se je seznanil z Letnim poročilom 2019 
Mariborske knjižnice. 

Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju: 18 
 

 

ZA:  18  PROTI:  0  
 
SKLEP ŠT.  12/18 JE SPREJET. 
 
- 18.00 – Rok Klajnšek zapusti sejo. 
 
 

TOČKA 14 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV PROGRAMA DELA MARIBORSKE KNJIŽNICE ZA LETO 2020. 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Simona Ornik, vodja Knjižnice Hoče.  
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Stališče je podala Andreja Kavaš, predsednica odbora za negospodarske dejavnosti. 

 

Stališče je podala Anica Pučko, podpredsednica odbora za finance. 
 

Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep:  

SKLEP ŠT. 12/19 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica daje soglasje k Programu dela Mariborske 
knjižnice za leto 2020. 

Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju: 17 
 

 

ZA:   17  PROTI:  0  
 
SKLEP ŠT.  12/19 JE SPREJET. 
 
 

TOČKA 15 
SEZNANITEV Z LETNIM POROČILOM 2019 OŠ FRANCA LEŠNIKA-VUKA SLIVNICA PRI MARIBORU. 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podal Franc Gosak, ravnatelj OŠ Franca Lešnika – Vuka. 
 
Stališče je podala Andreja Kavaš, predsednica odbora za negospodarske dejavnosti. 

 

Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep:  

SKLEP ŠT. 12/20 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica se je seznanil z Letnim poročilom 2019 OŠ 
Franca Lešnika-Vuka Slivnica pri Mariboru. 

Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju: 17 
 

 

ZA:  17  PROTI:  0  
 
SKLEP ŠT.  12/20 JE SPREJET. 
 
 

TOČKA 16 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV SISTEMIZACIJE DELOVNIH MEST ZA NADSTANDARDNI PROGRAM OŠ 

FRANCA LEŠNIKA -VUKA SLIVNICA PRI MARIBORU ZA ŠOL. LETO 2020/2021. 
 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podal Franc Gosak, ravnatelj OŠ Franca Lešnika – Vuka. 
 
Stališče je podala Andreja Kavaš, predsednica odbora za negospodarske dejavnosti. 
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Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep:  

SKLEP ŠT. 12/21 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica daje soglasje k predlagani sistemizaciji delovnih 
mest za nadstandardni program Osnovne šole Franca Lešnika-Vuka Slivnica pri 
Mariboru za šolsko leto 2020/2021. 

Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju: 17 
 

 

ZA:   16  PROTI:  1  
 
SKLEP ŠT.  12/21 JE SPREJET. 
 
 

TOČKA 17 
SEZNANITEV Z LETNIM POROČILOM 2019 OŠ DUŠANA FLISA HOČE. 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podal Alojz Velički, ravnatelj OŠ Dušana Flisa Hoče. 
 
Stališče je podala Andreja Kavaš, predsednica odbora za negospodarske dejavnosti. 

 

Zahvalo poda Jožef Merkuš obema šolama za dobro delo na področju športa. 

 

Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep:  

SKLEP ŠT. 12/22 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica se je seznanil z Letnim poročilom 2019 OŠ 
Dušana Flisa Hoče. 

Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju: 16 
 

 

ZA:   16 PROTI:  0  
 
SKLEP ŠT.  12/22 JE SPREJET. 
 
 

TOČKA 18 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV SISTEMIZACIJE DELOVNIH MEST ZA NADSTANDARDNI PROGRAM OŠ 

DUŠANA FLISA HOČE ZA ŠOL. LETO 2020/2021. 
 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podal Alojz Velički, ravnatelj OŠ Dušana Flisa Hoče. 
 
Stališče je podala Andreja Kavaš, predsednica odbora za negospodarske dejavnosti. 

 

Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep:  
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SKLEP ŠT. 12/23 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica daje soglasje k predlagani sistemizaciji delovnih 
mest za nadstandardni program Osnovne šole Dušana Flisa Hoče za šolsko leto 
2020/2021. 

Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju: 16 
 

 

ZA:   16 PROTI:   0 
 
SKLEP ŠT.  12/23 JE SPREJET. 
 
- 18.20 Alojz Velički in Franc Gosak zapustita sejo. 
 
 
 

TOČKA 19 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV DOKUMENTA IDENTIFIKACIJE INVESTICIJSKEGA PROJEKTA (DIIP) ZA 

PROJEKT LAS LASTOVICA – VODA IZPOD POHORJA 
 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Mateja Malek, predstavnica podjetja Riso d.o.o. 
 
Stališče je podal Boris Pust,  predsednik odbora za okolje in prostor. 
 
Stališče je podala Anica Pučko, podpredsednica odbora za finance. 
 

Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep:  

SKLEP ŠT. 12/24 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Dokument identifikacije investicijskega 
projekta za projekt Las Lastovica – Voda izpod Pohorja. 

Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju: 16 
 

 

ZA:   16 PROTI:  0  
 
SKLEP ŠT.  12/24 JE SPREJET. 
 
- 18. 22 – Mateja Malek zapusti sejo. 

 
 

TOČKA 20 
SEZNANITEV Z LETNIM POROČILOM O IZVEDENIH UKREPIH IZ AKCIJSKEGA NAČRTA LOKALNEGA 

ENERGETSKEGA KONCEPTA IN NJIHOVIH UČINKIH V OBČINI HOČE-SLIVNICA ZA LETO 2019 

 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 



14 

12. redna seja OS 17. 6. 2020 

Uvodno obrazložitev je podal Marko Rojs, predstavnik Energetske agencija za Podravje. 
 
Stališče je podal Boris Pust,  predsednik odbora za okolje in prostor. 
 
Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep:  

SKLEP ŠT. 12/25 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica se seznani z letnim poročilom o izvedenih 
ukrepih iz akcijskega načrta Lokalnega energetskega koncepta in njihovih učinkih v 
Občini Hoče-Slivnica za leto 2019. 

Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju: 16 
 

 

ZA:  16  PROTI:  0  
 
SKLEP ŠT.  12/25 JE SPREJET. 
 
- 18.24 – Marko Rojs zapusti sejo. 
 
 
 

TOČKA 21 
SEZNANITEV Z LETNIM POROČILOM 2019 ZD DR. ADOLFA DROLCA MARIBOR. 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podal Marko Turčin, predstavnik Zdravstvenega doma dr. Adolfa Drolca 
Maribor. 
 
Stališče je podala Andreja Kavaš, predsednica odbora za negospodarske dejavnosti. 
 
Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep:  

SKLEP ŠT. 12/26 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica se je seznanil z Letnim poročilom 2019 ZD Dr. 
Adolfa Drolca Maribor. 

Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju: 16 
 

 

ZA:  16  PROTI:   0 
 
SKLEP ŠT.  12/26 JE SPREJET. 
 
 
 
 
 

TOČKA 22 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV FINANČNEGA NAČRTA ZA LETO 2020 ZDRAVSTVENEGA DOMA DR. 

ADOLFA DROLCA MARIBOR 
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Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podal Marko Turčin, predstavnik Zdravstvenega doma dr. Adolfa Drolca 
Maribor. 
 
Stališče je podala Andreja Kavaš, predsednica odbora za negospodarske dejavnosti. 
 
Stališče je podala Anica Pučko, podpredsednica odbora za finance. 
 

Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep:  

SKLEP ŠT. 12/27 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica daje soglasje k Finančnemu načrtu za leto 2020 
Zdravstvenega doma Dr. Adolfa Drolca Maribor. 

Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju: 17 
 

 

ZA:  17  PROTI:  0  
 
SKLEP ŠT.  12/27 JE SPREJET. 
 
 
 

TOČKA 23 
SOGLASJE K IMENOVANJU DIREKTORJA ZAVODA ZDRAVSTVENI DOM DR. ADOLFA DROLCA 

MARIBOR 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podal Marko Turčin, predstavnik Zdravstvenega doma dr. Adolfa Drolca 
Maribor. 
 
Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep:  

SKLEP ŠT. 12/28 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica daje soglasje k imenovanju prim. doc. dr. Jernej 
Završnik, dr. med. spec. za mandatno obdobje 4 let z možnostjo ponovnega 
imenovanja. 

Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju: 17 
 

 

ZA:   17  PROTI:  0  
 
SKLEP ŠT.  12/28 JE SPREJET. 
 
 

TOČKA 24 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV POROČILA O IZVAJANJU BREZPLAČNE PRAVNE POMOČI PRAVNEGA 

SVETOVANJA ZA OBČANE OBČINE HOČE-SLIVNICA V LETU 2019 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
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Uvodno obrazložitev je podala Vanja Jus, višja svetovalka. 
 
Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep:  

SKLEP ŠT. 12/29 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica se je seznanil s Poročilom o izvajanju brezplačne 
pravne pomoči pravnega svetovanja za občane Občine Hoče-Slivnica v letu 2019. 

Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju: 17 
 

 

ZA:  17  PROTI:  0  
 
SKLEP ŠT.  12/29 JE SPREJET. 
 
 
 

TOČKA 25 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O LOKALNIH GOSPODARSKIH JAVNIH SLUŽBAH V OBČINI 

HOČE – SLIVNICA- PRVA OBRAVNAVA 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli 5. 6. 2020. 
 
Uvodno obrazložitev je podal prof. dr. Boštjan Brezovnik iz Inštituta za lokalno samoupravo. 
 

Stališče je podala Simona Ornik, podpredsednica Statutarno pravne komisije. 
 

Stališče je podala Andreja Kavaš, predsednica odbora za negospodarske dejavnosti. 

 
Stališče je podala Anica Pučko, podpredsednica odbora za finance. 
 
Stališče je podala dr. Martina Rauter, predsednica odbora za gospodarske dejavnosti in turizem. 
 
Stališče je podal Boris Pust,  predsednik odbora za okolje in prostor. 
 
Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep:  

SKLEP ŠT. 12/30 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Odlok o lokalnih gospodarskih javnih 
službah v občini Hoče – Slivnica- prva obravnava. 

Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju: 17 
 

 

ZA:   17 PROTI:  0  
 
SKLEP ŠT.  12/30 JE SPREJET. 
 
 
 

TOČKA 26 
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OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O POKOPALIŠKEM REDU V OBČINI HOČE-SLIVNICA- PRVA 
OBRAVNAVA 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli 5. 6. 2020. 
 
Uvodno obrazložitev je podal prof. dr. Boštjan Brezovnik iz Inštituta za lokalno samoupravo. 
 

Stališče je podala Simona Ornik, podpredsednica Statutarno pravne komisije. 
 

Stališče je podala Andreja Kavaš, predsednica odbora za negospodarske dejavnosti. 

 
Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep:  

SKLEP ŠT. 12/31 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Odlok o pokopališkem redu v občini Hoče-
Slivnica - prva obravnava. 

Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju: 17 
 

 

ZA:   17 PROTI:  0  
 
SKLEP ŠT.  12/31 JE SPREJET. 
 
 
 

TOČKA 27 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O NAČINU OPRAVLJANJA OBVEZNE OBČINSKE GOSPODARSKE 

JAVNE SLUŽBE 24-URNE DEŽURNE POGREBNE SLUŽBE V OBČINI HOČE-SLIVNICA - PRVA 
OBRAVNAVA 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli 5. 6. 2020. 
 
Uvodno obrazložitev je podal dr. Boštjan Brezovnik iz Inštituta za lokalno samoupravo. 
 

Stališče je podala Simona Ornik, podpredsednica Statutarno pravne komisije. 
 

Stališče je podala Andreja Kavaš, predsednica odbora za negospodarske dejavnosti. 

 

Stališče je podala Anica Pučko, podpredsednica odbora za finance. 

 

Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep:  

SKLEP ŠT. 12/32 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Odlok o načinu opravljanja obvezne 
občinske gospodarske javne službe 24-urne dežurne pogrebne službe v občini Hoče-
Slivnica v prvi obravnavi. 

Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju: 17 
 

 

ZA:  17  PROTI:  0  
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SKLEP ŠT.  12/32 JE SPREJET. 
 
 
 
 

TOČKA 28 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOK O PREDMETU IN POGOJIH ZA PODELITEV KONCESIJE ZA 

OPRAVLJANJE OBVEZNE OBČINSKE GOSPODARSKE JAVNE SLUŽBE 24-URNE DEŽURNE POGREBNE 
SLUŽBE V OBČINI HOČE-SLIVNICA - PRVA OBRAVNAVA. 

 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli 5. 6. 2020. 
 
Uvodno obrazložitev je podal dr. Boštjan Brezovnik iz Inštituta za lokalno samoupravo. 
 

Stališče je podala Simona Ornik, podpredsednica Statutarno pravne komisije. 
 

Stališče je podala Andreja Kavaš, predsednica odbora za negospodarske dejavnosti. 

 

Stališče je podala Anica Pučko, podpredsednica odbora za finance. 

 

Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep:  

SKLEP ŠT. 12/33 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Odlok o predmetu in pogojih za podelitev 
koncesije za opravljanje obvezne občinske gospodarske javne službe 24-urne 
dežurne pogrebne službe v občini Hoče-Slivnica  v prvi obravnavi. 

Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju: 17 
 

 

ZA:   17 PROTI:  0  
 
SKLEP ŠT.  12/33 JE SPREJET. 
 
 
 

TOČKA 29 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV ELABORATA O OBLIKOVANJU CEN IZVAJANJA STORITEV OBVEZNE 

OBČINSKE GOSPODARSKE JAVNE SLUŽBE ODVAJANJA IN ČIŠČENJA KOMUNALNIH IN PADAVINSKIH 
ODPADNIH VODA (ODSTRANJEVANJE BLATA) ZA NASLEDNJE OBRAČUNSKO OBDOBJE (1.6.2020) 

 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli 11. 6. 2020. 
 
Uvodno obrazložitev je podal mag. Alen Perc, direktor Energetike Maribor. 
 

Stališče je podal Boris Pust,  predsednik odbora za okolje in prostor. 
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Stališče je podala Anica Pučko, podpredsednica odbora za finance. 

 

V razpravi je sodeloval Zvonimir Trstenjak, dr. Marko Soršak  in Alen Perc. 

 

Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep:  

SKLEP ŠT. 12/34 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica se seznani z Elaboratom o oblikovanju cen 
izvajanja storitev obvezne občinske gospodarske javne službe odvajanja in čiščenja 
komunalnih in padavinskih odpadnih voda (odstranjevanje blata) za naslednje 
obračunsko obdobje 1.6.2020 do 31. 3. 2021. 

Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju: 17 
 

 

ZA:  14  PROTI:   2 
 
SKLEP ŠT.  12/34 JE SPREJET. 
 
 
 
 

TOČKA 30 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV III. REBALANSA PRORAČUNA OBČINE HOČE-SLIVNICA ZA LETO 

2020 - PO SKRAJŠANEM POSTOPKU. 
 
 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli 11. 6. 2020. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Janja Zorman, višja svetovalka, pojasnilo glede mešane poti med 

občinami Rače – Fram in Hoče – Slivnica poda dr. Marko Soršak. 

 
Stališče je podala Anica Pučko, podpredsednica odbora za finance. 

 

Stališče je podal Boris Pust,  predsednik odbora za okolje in prostor. 
 
Stališče je podala Martina Rauter, predsednica odbora za gospodarske dejavnosti in turizem. 
 
Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep:  

SKLEP ŠT. 12/35  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi III. Rebalans proračuna Občine Hoče-
Slivnica za leto 2020 - po skrajšanem postopku. 

Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  17  

ZA:   17  PROTI:  0  
 
SKLEP ŠT.  12/35 JE SPREJET. 
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Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep:  

SKLEP ŠT. 12/36  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi letni program ravnanja z nepremičnim, 
premičnim in finančnim premoženjem Občine Hoče-Slivnica za leto 2020 – po 
skrajšanem postopku. 

Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  17  

ZA:   17  PROTI:  0  
 
SKLEP ŠT.  12/36 JE SPREJET. 
 

 
TOČKA 31 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O PODELITVI KONCESIJE ZA IZVAJANJE GOSPODARSKE JAVNE 
SLUŽBE OBDELAVE DOLOČENIH VRST KOMUNALNIH ODPADKOV Z OBMOČJA OBČINE HOČE-

SLIVNICA V 1. OBRAVNAVI 
 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli 11. 6. 2020. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Metka Meglič, višja svetovalka. 
 
Stališče je podal Boris Pust,  predsednik odbora za okolje in prostor. 
 

Stališče je podala Anica Pučko, podpredsednica odbora za finance. 

 
 
Dr. Marko Soršak, župan pozove prisotne, da do konca meseca podajo Borisu Pustu ali Metki Meglič 
morebitne predloge glede odloka o podelitvi koncesije in odloka o ravnanju s komunalnimi odpadki. 
 
Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep:  

SKLEP ŠT. 12/37  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Odlok o podelitvi koncesije za izvajanje 
gospodarske javne službe obdelave določenih vrst komunalnih odpadkov z območja 
Občine Hoče-Slivnica v 1. obravnavi. 

Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  17 
 

 

ZA:    17 PROTI:  0  
 
SKLEP ŠT.  12/37 JE SPREJET. 
 

 
TOČKA 32 

POROČILO O PROJEKTIH JUNIJ 2020 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli 11. 6. 2020 
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Uvodno obrazložitev poda Peter Cokan, direktor OU. 

 
 
 

TOČKA 33 

VPRAŠANJA IN POBUDE. 
 
 

Zvonimir Trstenjak najprej pohvali koncesionarja za vzorno košnjo brežine Hudourniške ulice. 
Prav tako pohvaliti delavce RO za kvalitetno izvedeno košnjo travnatih površin ob kolesarski 
stezi Slivnica – Hoče, pa tudi drugih površinah. Upa še, da se bo našel čas še za odstranitev 
trave ob robnikih pločnika, predvsem ob Mariborski cesti in nadvozu nad AC, ki vodi proti 
zbirnemu centru oz. Orehovi vasi.  
Sočasno bi želel podati predlog za odstranitev smrek, ki rastejo na brežini Hudourniške ulice, 
nasproti stanovanjske hiše Srečka Ornika. Od lastnika zemljišča ob brežini je dobil 
informacijo, da je bila za nameravano stanovanjsko gradnjo izdelana odmera, ob kateri naj bi 
brežina prešla v občinsko last. Ker na brežini raste nekaj smrek, ki so že tako visoke, da 
posegajo v območje NN prostozračnih vodov, bi jih bilo po njegovem mnenju primerno 
odstraniti, saj je v preteklosti ob močnejšem vetru že prišlo do pretrganja oziroma prekinitve 
električnih vodov.  
 
 
Drugih pripomb in vprašanj ni bilo, zahvali se vsem za udeležbo in ob 19.35 zaključi sejo. 
 
Zapisala:                                                   
Neva Dolgoš                                                    
           
                                            
                                                                                        Občina Hoče - Slivnica 
                                                                                      Dr. Marko Soršak, župan               


